
澳門鏡湖護理學院 

Kiang Wu Nursing College of 

Macau作業原著聲明 

Declaration of Own Work 

 

此聲明必須在呈交任何作業前填寫 (‘✓’以下各項以示符合要求)，否則作業視未交論。 

This sheet must be filled in (each box ticked to show that the condition has been met), dated and 

included with all assessments – work will not be marked unless this is done. 

 

學生學號 Student number：     

就讀課程 Programme registered: PhD/MN/MN(HN)/MAG/MANP/CAG/BSN/Others    

科目編號及名稱 Subject code and name：      

作業呈交老師 Assignment submitted to : ________________________________________________ 

作業題目 Title of work：    

 

本人確定此作業全是原著文章，而且我： 

I confirm that all this work is my own except where indicated, and that I have: 

⚫ 清楚註明/列出所有出現在作業中參考的資料並將所引用資料已用自己文字改寫                      

Clearly referenced / listed all sources and paraphrased all citations 

□ 

⚫ 在直接引述的語句加上雙引號(“xxxx”)，並註明出處及頁碼                                                            

Referenced, cited page(s) and put in double quotations all quoted text 

□ 

⚫ 註明所有引用的相片、圖表、數據等的出處 

Given the sources of all pictures, graphs, data etc. that are not my own 

□ 

⚫ 沒有使用任何目前或過去學生的作業                                                                                                                    

Not made any use of the essay/work of any other student(s) either past or present 

□ 

⚫ 沒有使用已在其它科目或學位課程呈交的作業                                                                                                

Not submitted for assessment work previously submitted for any other course, 

degree or qualification 

□ 

⚫ □ 有     □ 沒有      使用生成式人工智能輔助寫作，如有，已附件提交使用記錄 

□ Yes      □ No   in using GenAI for writing assistance. If yes, record of usage is attached  

□ 

⚫ 就協助/參與完成此作業的其它人(如, 同學、導師、技術員、院外人員/實體)                          

在適當的地方作出了聲明  

Acknowledged in appropriate places any help that I have received from others 

(e.g. fellow students, supervisors, technicians, external sources) 

□ 

⚫ 已遵守學院之學術誠信網上學習、學生手冊及論文格式就抄襲之相關規定                             

Complied with any other plagiarism criteria specified in the academic honesty 

online course， Student Handbook and guidelines for academic writing format 

□ 

⚫ 註明了準確的字數(不包括摘要及參考資料)                                                                                                     

Have included an accurate word count (not included summary and reference list) 

□ 

⚫ 呈交了一份硬本  

Have submitted one hard copy 

□ 

2024/1/22 updated 更新 



⚫ 透過 TronClass 網上學習平台呈交了作業電子版本 (如適用)                                                               

Have submitted one copy electronically via TronClass (if appropriate) 

□ 

⚫ 已使用 Turnitin 檢查書寫相似度(如要求) _______% 

Have checked writing similarity through Turnitin (if required) 

□ 

 

本人明白在此提供了虛假聲明即違反學院規章制度，並會被懲處。 

I understand that any false claim for this work will be penalized in accordance with the College regulations. 

學生簽名：  日期：  

 

 

注意 Please note：若需要進一步了解抄襲的相關指引，你可以 Further guidance on plagiarism: 

1. 查閱學生手冊第VII項 Check out http://www.kwnc.edu.mo/tronclass/facilities_info/student_handbook.pdf 

2. 查閱學院論文寫作格式指引 Refer to Guidelines for Academic Writing format 

3. 向科目老師或項目導師查詢 Consult the subject coordinator or project supervisor 

4. 參加學生支援系統的＜論文格式＞專題 Attend「Thesis writing format」seminar of the Student Support System 

5. 重温學術誠信網上自學課程內容 Revisit academic honesty online course contents 
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